
Verslag vergadering Vrijwilligersraad d.d. 8 april 2025. 

Aanwezig zijn: Pieter Veenstra (voorzitter), Saheeda Sadal, Remco Hattink, Loes 
Kuiper. 
Menno Horning (secretaris) en Chloé Caron (coördinator vrijwilligers) vanaf 16.00 
uur. 
Afwezig: Martin Blok, Lia McGonigal en Dieneke Ros 
======================================================== 

Agenda 

1 opening en mededelingen 
Pieter opent de vergadering waarna de volgende mededelingen worden gedaabn: 

- interview met Pieter is niet te beluisteren op de website van WS. Saheeda zal 
nagaan of dit wel mogelijk is. 

- het lijkt wenselijk dat de recent uitgebrachte Seniorengids ook digitaal op de 
site van WS komt te staan. 

- ook de verslagen van de VR vergaderingen zouden ook een plek op de site 
behoren te krijgen in het licht van de transparantie over het werk van de VR. 

- Menno zegt dat hij zijn al aangekondigde aftreden in de raad per 1 
september as. wil laten ingaan. Hij blijft wel vrijwilliger bij WS (taalles en 
conversatie Nederlands in Couvéehuis) en met instemming van de VR ook 
bestuurslid van de Steichting Couvéehuis Statenkwartier. 

- na het verschijnen van de Seniorengids leek er veel aanvraag te zijn bij de 
dienstencentrale, maar dit is nu kennelijk weer op gewone aantallen terug. 
Vooral bij sociaal werk is nog wel sprake van een wachtlijst door de grote 
vraag (voor huisbezoek o.a.).  

 

2 verslag vorige vergadering van 11 maart jl.  
Het verslag wordt goedgekeurd zonder verdere discussie.  
 
3  bijdragen Nieuwsflits Q1 van Menno en al eerder gehouden interview van Loes 
met vrijwilliger. 
In Menno’s bijdrage als lid van de raad zal worden toegevoegd hoe en waarom hij 
lid werd van de VR destijds. Bedoeling is dat regelmatig een ander lid van de raad 
een bijdrage levert. Chloé zal foto maken van Menno met zijn klas. Volgende 
Nieuwsflits Q2 wordt voorgesteld dat Martin bijdrage levert. 



Het interview van Loes met Mandy van de kledingshop in het Kalhuis wordt ook 
opgenomen in de komende Nieuwsflits Q1.  
Voor beide bijdragen is de deadline 21 april bij Chloé.  
 
Vraag komt nog aan bod of de Nieuwsflits niet vaker zou moeten verschijnen, 
minder artikelen maar wel vaker. Is wel meer werk en vraag is of er voldoende input 
is. Nu nog te vroeg, daarom later nog maar een keer evalueren, is de conclusie.  
 
4 bespreken uitslagen van het Tevredenheidsonderzoek (TVO). Zie bijgevoegd Excell 
bestand. 
Het overzicht van de antwoorden op de specifieke vragen van het TVO toont veel 
positieve reacties. Er zijn nauwelijks dissonanten te zien. Toch vindt de raad het 
goed om op deze wat meer gedetailleerde wijze vinger aan de pols te houden. 
Indien nodig geacht kunnen de vragen bij het TVO ook jaarlijks afgestemd worden 
op actuele thema’s.  
 

5 rondvraag. 
Chloé zal Sandra voor de VR vergadering uitnodigen in mei of juni as. Menno doet 
voor bezoek Lonneke aan de raad in september, voorafgaand aan ons jaarlijkse 
gesprek met de raad van toezicht.  
In oktober willen wij het jaarlijkse etentje plannen t.g.v. afscheid Jan Toet en 
Menno.  
 
Volgende vergadering op dinsdag 13 mei om 15.00 uur in Couvéehuis. 
 


